

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

အလင်းရောင် (Alliance) အသေးစားငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းသည် ၂၀၁၄ခုနှစ်မှ စတင်၍ ဝင်ငွေနည်းပါးသော မိသားစုများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူများနှင့် လယ်သမားများကို အဆင့်မြင့် နည်းပညာများနှင့်အတူ ဆန်းသစ်သော ချေးငွေအမျိုးအစားများကို ဝန်ဆောင်မှုပေးနေခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ စုဆောင်းငွေလက်ခံ၍ အသေးစားငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းလိုင်စင် ရရှိခဲ့ပြီး မန္တလေးတွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ၌ ချေးငွေလုပ်ငန်းစတင်နေသည်မှာ ယခုအချိန်၌ မန္တလေးတိုင်းတွင် မြို့နယ်ရုံးပေါင်း (၉) ရုံးနှင့် ရုံးခွဲငယ်ပေါင်း (၆) ရုံး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းတွင် မြို့နယ်ရုံး (၄) ရုံး၊ ရှမ်းပြည်နယ်တွင် မြို့နယ်ရုံး (၃) ရုံးနှင့် ရုံးခွဲငယ်ပေါင်း (၄) ရုံး၊ မကွေးတိုင်းတွင် မြို့နယ်ရုံး (၅) ရုံးနှင့် ရုံးခွဲငယ်ပေါင်း (၃) ရုံး၊ မန္တလေးတိုင်း(တောင်)တွင် မြို့နယ်ရုံး (၆) ရုံးနှင့် ရုံးခွဲငယ်ပေါင်း (၃) ရုံး၊ ငွေချေးသူ အသင်းဝင်ပေါင်း (၁၁၀,၁၃၃) ကျော်အား ဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။ နောင်လာမည့် (၅) နှစ်အတွင်း ထိပ်သီး အသေးစားငွေရေးကြေးရေးကုမ္ပဏီကြီး ဖြစ်လာရန်ရည်ရွယ်ကာ အလင်းရောင် (Alliance) သည် အသေးစားငွေရေးကြေးရေး လုပ်ငန်းများကို လျှင်မြန်စွာ တိုးချဲ့လျှက်ရှိပါသည်။ ယခုအခါတွင် အလင်းရောင် (Alliance)မှ အောက်ပါ ဝန်ထမ်းများ ခေါ်ယူလျက်ရှိပါသည်။

စဉ်	မြို့နယ်	တိုင်း	ချေးငွေအရာရှိ
၁။	မရမ်းကုန်းမြို့နယ်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၁၀ ဦး
၂။	တောင်ဒဂုံမြို့နယ်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၁၀ ဦး

ချေးငွေအရာရှိ၏တာဝန်များ

- ဝင်ငွေနည်းပါးသောမိသားစုများနှင့် ကျေးလက်နေမိသားစုများကို ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုပေးရန် (၈၀%ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရန်)
- ချေးငွေအဖွဲ့ဝင်များကို ဘဏ္ဍာရေးပညာပေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်၊ ချေးငွေအသင်းသားအသစ်များရှာရန်နှင့် ချေးငွေအမျိုးအစားအလိုက် ဝန်ဆောင်မှုများ တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရန်
- ချေးငွေလုပ်ငန်းအတွက် စစ်တမ်းကောက်ယူခြင်း နှင့် ချေးငွေအဆိုပြုလွှာများကို ချေးငွေကော်မတီသို့ တင်ပြဆောင်ရွက်ရန်
- ထုတ်ချေးထားသောငွေရင်း အရည်အသွေးများကို စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးရန်၊ ချေးငွေနောက်ကျမှု ပြဿနာများကို လျှင်မြန်စွာ ဖြေရှင်းရန်

*** သင့်အနေဖြင့် တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီး (အသက် ၂၀ နှစ်မှ ၃၅ နှစ်အတွင်း) လျှောက်ထားလိုသူများသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ မေလ (၂၄)ရက်နေ့ ညနေ (၅:၀၀) နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ဒေသခံများကို ဦးစားပေးရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

*** အလုပ်လျှောက်ထားရမည့်ပုံစံမှာ-
အလုပ်ခေါ်စာတွင် တစ်ပါတည်းပါရှိသည့် QR Code ကို scan ဖတ်၍သော်လည်းကောင်း၊ ဖော်ပြပါ Link ကို နှိပ်၍သော်လည်းကောင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အလုပ်လျှောက်ရာ၌ အဆင်မပြေမှုများရှိပါက အောက်ပါ Telegram Account မှတစ်ဆင့် တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အထိ ရုံးချိန် (မနက် ၈:၃၀ မှ ညနေ ၅:၀၀ နာရီ) အတွင်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

အလုပ်လျှောက်ထားရန်လင့်ခ် - [Apply from Here](#)



Telegram Account : @ALLIANCE_Recruitment